

رقم الإشارة : ABK/BA/125
التاريخ : 17 أغسطس 2026

السادة / شركة بورصة الكويت
دولة الكويت
تحية طيبة وبعد،،،

الموضوع: نشاط غير اعتيادي في التداول

عملاً بنص المادة 4_5 من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) وفقاً للائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاته.

ورداً على البريد الإلكتروني المرسل من قبل بورصة الكويت اليوم الاثنين الموافق 17 أغسطس 2026 بشأن وجود نشاط غير اعتيادي في التداول على أسهم البنك الأهلي الكويتي خلال جلسة اليوم نود الإفادة بعدم وجود أية تطورات جوهرية حدثت خلال الفترة الأخيرة من شأنها التأثير على أداء سهم البنك الأهلي الكويتي وأن ما حدث اليوم من نشاط غير اعتيادي يرجع إلى حركة التداولات في السوق.

مع أطيب التحيات،،،



فوزي ثنيان علي الثنيان
مدير عام شئون مجلس الإدارة



Ref: ABK/BA/126
Date: 17 August 2026

To: Boursa Kuwait

Dear Sirs,

Subject: Unusual Trading Activity

Reference is made to the Article 4_5 of Book Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive Regulations of Law No. (7) of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and its amendments.

In reply to the e-mail message received from Boursa Kuwait Company dated 17 August 2026 the unusual trading activity on Al Ahli Bank of Kuwait's shares during today's trading session,

Please be informed that there are no material developments occurred recently related to ABK activities that would impact the performance of ABK. The incident of unusual trading activity occurred today was due to the market trading activity.

Best Regards,



Fawzy Al-Thunayan
GM, Board Affairs

